
Dz-05.0021.45.2021    

Protokół nr 45/2021 

z obrad XLV sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza (VIII kadencja 2018-2023) z dnia  

21 grudnia 2021 r.  w godz. 18.04 – 19.20, w siedzibie Rady i Zarządu Dzielnicy V 

Krowodrza przy ul. Kazimierza Wielkiego 112/2,  

w trybie stacjonarno – zdalnym 

 

 Ad 1. Otwarcie sesji. 

Prowadzący obrady Wiceprzewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza Pan 

Edward Tarczałowicz przywitał obecnych 15 członków Rady (Lista obecności – zał. nr 1 

niniejszego protokołu), otwierając obrady XLV sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

 

Ad 2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

Prowadzący obrady poinformował, że zawiadomienie o zwołaniu sesji oraz projekt porządku 

obrad wraz z projektami uchwał zostały przesłane Radnym (zał. nr 2).  

 

Projekt porządku obrad obejmował: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2021 (Projekt Zarządu). 

4. Sprawy bieżące. 

5. Oświadczenia i komunikaty. 

6. Zakończenie sesji. 

 

Prowadzący obrady poinformował, że wpłynął dodatkowy projekt uchwały, który nie został 

złożony na 8 dni przed sesją i nie został niezwłocznie zamieszczony na stronie internetowej 

Dzielnicy oraz na tablicy ogłoszeń Dzielnicy, dlatego istnieje koniczność wprowadzenia 

projektu uchwały do porządku obrad. 

Wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji 

Infrastruktury komunalnej Rady Dzielnicy V Krowodrza (Projekt Komisji Infrastruktury 

komunalnej) 

Za przyjęciem wniosku oddano 15 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:0 głosów; 1 osoba 

nie brała udziału w głosowaniu; w obecności 16 Członków Rady.  

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Przyjęcie uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2021 (Projekt Zarządu). 

4. Przyjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

komunalnej Rady Dzielnicy V Krowodrza (Projekt Komisji Infrastruktury Komunalnej). 

5. Sprawy bieżące. 

6. Oświadczenia i komunikaty. 

7. Zakończenie sesji. 

 

Do obrad dołączyło dwóch Członków Rady, obecnych 18 osób 

 

Prowadzenie obrad przejął Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. 

 

Ad 3. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych 

do dyspozycji Dzielnicy V Krowodrza na rok 2021 (Projekt Zarządu). 

  

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda 



 

Głos zabrali: p. Mariusz Bembenek, Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda, p. Paweł 

Potoczek. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 16 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące:  

1 głos; 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu; w obecności 18 Członków Rady. 

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła uchwałę XLV/271/2021 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy V 

Krowodrza na rok 2021 - zał. nr 3. 

 

Ad 4. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji 

Infrastruktury komunalnej Rady Dzielnicy V Krowodrza (Projekt Komisji Infrastruktury 

Komunalnej). 

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda 

 

Brak dyskusji. 

 

Prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Radni obecni zdalnie, imiennie potwierdzili udział w głosowaniu. 

Za przyjęciem projektu uchwały oddano 15 głosów; przeciw: 0 głosów; wstrzymujące: 1 głos; 

2 osoby nie brały udziału w głosowaniu; w obecności 18 Członków Rady.  

 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy V Krowodrza podjęła Uchwałę Nr XLV/272/2021  

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Infrastruktury Komunalnej Rady 

Dzielnicy V Krowodrza – zał. nr 4. 

 

Do obrad dołączył Członek Rady, obecnych 19 osób 

 

Ad 5. Sprawy bieżące. 

 

1. Radny p. Piotr Klimowicz:  

- zapytał o wniosek w sprawie utworzenia zielonego dachu na budynku „Jordanówki” oraz 

przyszły wygląd ww. budynku. Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Rady p. Maciej 

Żmuda, 

- ponownie zapytał o naprawę wyboistego fragmentu nawierzchni ulicy Kazimierza 

Wielkiego. Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. Głos w sprawie 

zabrał p. Mariusz Bembenek, 

- zapytał o plany remontowe chodnika przy ul. Pomorskiej ze względu na zły stan kostki 

brukowej. Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda. Głos w sprawie 

zabrał p. Mariusz Bembenek. 

2. Radna p. Marzena Kopeć: 

- podziękowała radnym: p. Marcie Burzyńskiej, p. Edwardowi Tarczałowiczowi, p. Ewie 

Bigosz – Lassocie oraz p. Marcinowi Gredze za wkład w organizację imprezy „Kolędowanie 

przy choince”, wypowiedziała się na temat uczestnictwa Członków Rady  

w  ww. wydarzeniu,  brak odpowiedniej promocji imprezy oraz złożyła życzenia świąteczne 

wszystkim radnym. Głos zabrali: p. Mariusz Bembenek, p. Piotr Klimowicz, p. Lech 

Mikulski, p. Marta Wodyńska, Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda 

3. Radny p. Mariusz Bembenek: 

- wypowiedział się w sprawie zaklejenia plakatami gablotek informacyjnych Rady Dzielnicy 

V Krowodrza, zwrócił się o odklejenie plakatów oraz oczyszczenie szyb. 

- poprosił o udostępnienie zdjęć radnych do publikacji promującej Dzielnicę V Krowodrza. 

Głos w sprawie zabrali radni: p. Lech Mikulski, p. Marta Wodyńska 



4. Radny p. Lech Mikulski: 

-  wypowiedział się w sprawie opinii dla projektu „Ogrodu Ciszy” realizowanego przez Zarząd 

Zieleni Miejskiej w ramach Budżetu Obywatelskiego. Głos w sprawie zabrali: 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda, p. Marta Wodyńska, która zwróciła się  

o przedyskutowanie ww. projektu na sesji Rady Dzielnicy. 

5. Radny p. Piotr Klimowicz: 

- zwrócił  uwagę na wyciszenie radnych w trakcie dyskusji. Wyjaśnień udzielił 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda, który zwrócił uwagę na zabieranie głosu przez 

radnych bez wcześniejszego zgłoszenia się, co powoduje równoczesne wypowiedzi kilku 

radnych. Głos w  sprawie zabrał p. Mariusz Bembenek. 

 

 

Ad 6. Oświadczenia i Komunikaty. 

 

1. Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda złożył życzenia świąteczne wszystkim 

Członkom Rady.  

2. Radny p. Łukasz Mańczyk wyjaśnił powody oklejenia tablic plakatami. 

3. Radny p. Mariusz Bembenek zadeklarował, że będzie zamieszczał aktualne ogłoszenia 

i plakaty w gablotkach Dzielnicy. Głos w sprawie zabrał Przewodniczący Rady  

p. Maciej Żmuda. 

 

 

Ad 7. Zakończenie sesji. 

 

Przewodniczący Rady p. Maciej Żmuda podziękował radnym za udział w XLV sesji Rady 

Dzielnicy V Krowodrza i wobec wyczerpania porządku obrad zamknął posiedzenie  

o godz. 19.20. 

 

                 Przewodniczący  

    Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

 

                  Maciej Żmuda 
 

Zastępca Przewodniczącego  

Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 
 

                                      Edward Tarczałowicz 
 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Kulig 


